

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - الإثنين 5/9/2011

latakianews.blogspot.com/2011/09/592011.html

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - الإثنين 5/9/2011

كان يوم الاثنين حافلا بالمدهامات والاعتقالات وشهد أحداثا كثيرة نورد لكم فيما يلي ما وصلنا منها:
اصابة الشاب أبو زكي عبيدي من سكان منطقة الرمل الجنوبي بالقرب من بداما على الحدود التركية أثناء اطلاق قوات الأمن السورية النار على الفارين الموجودين على الحدود.
في ساعات الصباح المبكرة داهمت 12 سيارة أمن مجموعة من الأبنية في منطقة مشروع الصليبية بالقرب من المحطة 5، وكان الأمن برفقة مجموعة من المخبرين.
كما تم تطويق مجموعة من الأبنية في الصليبية ومشروع الصليبية من بناء البطة باتجاه بن العلي وجرت حملة تفتيش لهذه المباني واعتقالات عشوائية.
اقتحام منازل عائلة اسماعيل في مشروع الصليبية وجرى اعتقال كل من: * التاجر سهيل اسماعيل صاحب محل ستائر ديباج. * الصيدلي صفوان اسماعيل. كذلك داهموا منزل أخويهما ماهر ومحمد اسماعيل وسرقوا كل ما يمكن سرقة. وقد أكد شهود عيان ان الشبيحة جاؤوا بتسع سيارات بيك آب وفان كبير بالإضافة الى سرفيس عدد 2/. قام الأمن أيضا بحملة اعتقالات في حي القلعة وشارع ميسلون.
اعتقال الشاب فادي عربية من حي السكنتوري. اعتقال الشاب وائل عيد حسن من حي مسبح الشعب. وردنا أيضا انه تم اعتقال عبد القادر سيف الدين دياب من حي الأميركان في 26/8/2011 بتهمة التكبير والتظاهر. اعتقال محمود نظير حاج حسن من سكان مسبح الشعب بتهمة تخلفه عن الخروج في مظاهرة تأييدية. اعتقال الشاب عبد المعين أحمد أبو ريشة من مسبح الشعب بتهمة اطعام الثوار المسلحين أثناء الاقتحام. اعتقال كل من الأشقاء: سمير عبارة، خالد عبارة، أسامة عبارة في منطقة الرمل الجنوبي. وردنا أنه تم اعتقال الشاب ناجي أحمد عابدين منذ 27 يوما.
هذا ويقدر عدد المعتقلين الفلسطينيين في المخيم بمنطقة الرمل الجنوبي 100 معتقل مع العلم ان عدد الفلسطينيين الموجودين فيه أصلا هو 7500 فلسطيني.
تم وضع متاريس اضافية عند مداخل المقابر الاسلامية والمسيحية في مدخل المدينة ويتم تفتيش كافة السيارات المارة.
كما خرجت مظاهرة في حي الطابيات من جامع أبي الدرداء هتقت لاسقاط النظام واعدام الرئيس.
وقد سمع اطلاق نار من جهة الأمن العسكري في الساعة 11:30 صباحا.
واننا اذ نستنكر ما يحصل مع أهالي اللاذقية الأحرار من عمليات قتل واعتقال ومدهامة وسرقة، فاننا نحمل النظام المسؤولية عن كل مايجري ونسأ الله الصبر حتى النصر. وعاشت سوريا حرة أبية.
ونحمل النظام الحفاظ على حياته وعلى حياة جميع المعتقلين.

:The daily report from Latakia on Monday 05/09/2011

Monday was full of raids and arrests and saw a lot of events which we'll try to sum-up as following:

Young man Abu-Zaki Obeidi who's a resident of Al-Raml was shot today near Bdama on the Turkish bord

er by by the Syrian security who are apparently targeting anyone trying to flee into Turkey as a refuge

Early morning 12 cars raided a number of buildings in Mashrou' Al-Slaybeh near pump station 5, security were accompanied with informers

As well as a number of buildings being surrounded in Slaybeh and Mashrou' Al-Slaybeh

areas starting with Al-Batta building near Al-Olabi coffee shop, a lot of searching and random arrests were recorded there. Homes of Ismail family were raided in Mashrou' Al-Slaybeh today which ended up with a number of arrests, as Suhail Ismail who's a curtains shop owner was arrested, along with pharmacist Safwan Ismail and their two brothers Mhammad and maher Ismail, their homes were stolen during the raids as well. Eye witnesses confirmed that thugs came in 9 pick-up cars and two vans to conduct these raids.

.Security conducted others raids in Al-Qal'a and Maisaloon street

:Other arrest wich took place

Fadi Arabiya in Skantoori area. Wael Eid Hasan in Masbah Al-Shaab area. Abdul Qader Saifeddin Diab in the American neighborhood for protesting and chanting. Mahmood Nazir Haj Hasan in Masbah Al-Shaab for not going on a pro-regime demonstration. Abdul Mu'een Ahmad Abu-Reesheh in Masbah Al-Shaab for providing rebels with food. Brothers Sameer, Khaled, and Usama Ibara in Al-Raml. Naji Ahmad Aabdeen who got arrested 27 days ago. The number of Palestinian detainees in Al-Raml is estimated to be around a hundred, while the total number of Palestinians residing in the camp reaches up to 7500.

Extra barricades were located at the entrances of Muslim and Christian graveyards at city's entrance where all cars are being stopped and searched.

A demonstration took place in Al-Tabiyat near Abi Al-Darda' mosque calling for the downfall of the regime and the trail of the president.

.And to conclude, gunfire was heard at 11:30 AM from the army security base